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Skrivelse till Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning om åtgärder för att komma 
tillrätta med underskottet i stadelens ekonomi 
 
Att stadsdelen redan i början av året visar ett stort underskott om -30,6 miljoner och -25,5 
miljoner efter resultatöverföringar måste betecknas som nödläge. Precis som året innan anför 
också förvaltningen risker med den budget som är lagd, där det är uppenbart att underskottet 
kan komma att öka ännu mer. En jämförelse med samtliga andra stadsdelar i staden, visar att 
underskottet i vår stadsdel är i särklass störst. De flesta andra stadsdelar visar vid denna tidiga 
tidpunkt budgetar i balans. Att avsluta året med en budget i balans är avgörande för politisk 
trovärdighet och att man också tydligt visar att man värnar om skattebetalarnas pengar. 
 
Vi vill med anledningen av det stora budgetunderskottet fråga stadsdelsförvaltningen: 
 

1. Hur kan det komma sig att vår stadsdel har väldigt mycket större budgetunderskott än 
andra motsvarande stadsdelar med liknande befolkningsstruktur och liknande 
förutsättningar? 

2. Vilka ytterligare åtgärder planerar stadsdelsförvaltningen återkomma med för att vid 
årsskiftet överlämna en budget i balans? 

3. Hur kan de politiska partierna medverka på bästa sätt för att få en budget i balans? 
 
 
 


